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Erkende slachthuizen  -  Afgekeurde dieren

Vlaamse slachthuizen zijn verplicht om dieren die niet op een normale manier kunnen 
worden geslacht of waarvan de voedselveiligheid onzeker is, af te keuren. Dat kan gaan 
om vermagerde, zieke, stervende of al dode dieren.

Het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de Voedselketen (FAVV) grijpt in 
wanneer de voedselveiligheid in het gedrang komt, door afgekeurde kadavers in beslag 
te nemen. Desalniettemin is hieraan ook een duidelijk dierenwelzijnsaspect verbonden: 
te hoge percentages gestorven dieren bij aankomst wijzen op een structureel probleem 
wat betreft het veetransport en eventueel het kweekproces.

1. Hoe evolueerde het aantal afgekeurde dieren in erkende slachthuizen de voorbije 10 
jaar? Graag een opdeling per soort. 

2. Hoe evalueert de minister deze evolutie? Hoe verhoudt deze zich ten opzichte van 
vergelijkbare buitenlandse slachthuizen?
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Deze problematiek behoort tot de bevoegdheid van de federale overheid.


